

Title (en)
BUILDING BLOCK.

Title (de)
KONSTRUKTIONSBLOCK.

Title (fr)
BLOC DE CONSTRUCTION.

Publication
EP 0131021 A1 19850116 (FR)

Application
EP 84900377 A 19840111

Priority
CH 11783 A 19830111

Abstract (en)
[origin: WO8402736A1] The block, which forms a window-block is comprised of an outer frame (10), of metal section, and of an inner frame (11) of plastic section, of a leaf (12), of a roller blind (13) and of screws and bolts (14). To lay the block, the outer frame (10) is engaged from the outside into the opening provided in the wall, the inner frame (11) from the inside into said opening until the flanges (18, 19) of both frames (10, 11) bear against the corresponding edges of the opening; the frames (10, 11) are then assembled in those positions by means of screws and bolts (14) acting as tie rods.

Abstract (fr)
Le bloc, qui constitue un bloc-fenêtre, est constitué par un cadre extérieur (10), en profilé métallique, et un cadre intérieur (11), en profilé plastique, par un battant (12), par un store à rouleau (13) et par des vis et des écrous (14). Pour poser le bloc, on engage le cadre extérieur (10) de l'extérieur dans l'ouverture ménagée dans le mur, le cadre intérieur (11) de l'intérieur de cette ouverture jusqu'à ce que les rebords (18, 19) des deux cadres (10, 11) prennent appui sur les bords correspondant de l'ouverture, puis assemble dans ces positions les deux cadres (10, 11) au moyen des vis et des écrous (14) agissant comme des tirants.

IPC 1-7
E06B 1/04; E06B 1/60

IPC 8 full level
E06B 1/20 (2006.01); **E06B 1/32** (2006.01); **E06B 3/00** (2006.01)

CPC (source: EP)
E06B 1/20 (2013.01); **E06B 1/325** (2013.01); **E06B 3/00** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB LI LU NL

DOCDB simple family (publication)
WO 8402736 A1 19840719; EP 0131021 A1 19850116

DOCDB simple family (application)
CH 8400005 W 19840111; EP 84900377 A 19840111